
Kerkeveld

Het belangrijkste argument van de voorstanders voor de 2e ontsluiting is “beleving”, aangezien 
uitvoerig verkeerstechnisch onderzoek heeft uitgewezen dat een 2e ontsluiting niet nodig is. Op 
alle onderzochte aspecten (10 stuks) voldoen de drukste straten in het Kerkeveld aan de normen 
die hiervoor worden gehanteerd.

In de beleving van verkeer spelen gevoelens met betrekking tot veiligheid een grote rol. Ook is de 
toegankelijkheid van de wijk in geval van calamiteiten van groot belang.
Voor de wijk Kerkeveld geldt echter op basis van statistische cijfers dat de wijk zeer veilig is en tot 
de veiligste wijken van Wijchen behoort. Dit geldt ook voor de toegankelijkheid. De brandweer 
geeft aan dat de wijk Kerkeveld een van de best bereikbare wijken van Wijchen is met diverse 
extra toegangen in geval van een calamiteit. 
Daarnaast ervaren vele bewoners de snelheid als grootste probleem en dit wordt door de 
gemeente genegeerd. Dit wordt ook niet met een tweede ontsluiting opgelost. Sterker nog, omdat 
er dan minder verkeer op bepaalde stukken komt is er meer mogelijkheid om sneller te rijden.

Het snelheidsprobleem moet worden opgelost. Niet door meer drempels maar door het bekeuren 
van de snelheidsmaniakken. Hier komt voor een groot deel de negatieve beleving van het verkeer 
vandaan. 

Ook de gemeenste heeft zich vastgebeten in de “beleving” en wil ten koste van alles het aantal 
voertuigen per etmaal in enkele straten verminderen maar doet niets aan het snelheidsprobleem. 
Intussen zijn vervolgstudies uitgevoerd naar een tweede ontsluiting naar de Graafseweg en 
vervolgens aanvullend nog een optie met een ontsluiting naar De Geer. 
Na het bestuderen van de resultaten kom ik tot de conclusie dat indien dit gerealiseerd wordt, dat 
de verkeerstroom in De Geer zelfs hoger wordt dan de resterende verkeerstroom in De Meren 10e 
straat.  Over consequenties van maatregelen wordt niet nagedacht! Bij de bewoners van de 
kleinschalige wijk De Geer heeft dit geleid tot veel onrust.

Ik hoop dat de raadsleden de moed hebben om voor eens en voor altijd een eind te maken aan de 
discussie en het beoogde geld voor de 2e ontsluiting besteden aan bijvoorbeeld de tekorten van 
het zwembad. Dan kan de gehele Wijchense gemeenschap nog 10 jaar sportief vooruit!
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